

STUDIENÄMNDEN VID FYSIK

PROTOKOLL FÖRT VID SNFTM-MÖTE
11 SEPTEMBER 2018

Tid: 12:00

Plats: Röda Rummet

NÄRVARANDE

ORDFÖRANDE	ERIK JOHANSSON
VICE ORDFÖRANDE	FELIX AUGUSTSSON
KASSÖR	OSKAR LIEW
SEKRETERARE	UGNÉ MINIOTAITÉ
KANDIDATANSVARIG	EMELIE BJÖRKMAN
MASTERANSVARIG	OLLE LEXELL

§1 Mötets öppnande Erik Johansson öppnar mötet kl. 12:05.

§2 Val av justerare Olle Lexell väljs till justerare.

§3 Runda Bordet

- Oskar har fixat med cocktailpartyt och tycker det gick bra.
- Felix har gått back en räkneövningsreladere.
- Olle har fått muntlig överlämning och lagat mat.
- Ugné har renskrivit protokoll och lagat mat.
- Erik har lagat lite mat, gått på möten och svarat på mejl.

§4 Föregående protokoll Gick igenom föregående mötesprotokoll.

§5 Info Vice ordförande för utbildningsenheten (VU) vill ha ett möte med SNFTM, han är bjuden till nästa möte. Det kommer därför eventuellt hållas ett extrainsatt möte nästa vecka.

Utbildningsutskottets möte: Bjudna till mötet är utbildningsansvararia, utbildningsutskottets ordförande (UO), VU och ordföranden i studienämnderna. Saker som diskuterades vid mötet var:

- kurator: Skolan har ett tag inte haft en kurator och istället hänvisat till skolprästen. Detta ska åtgärdas.

- Formulär om hur det är att kursutvärdera har framtagits, men det är fortfarande oklart om de ska implementeras.
- Man ska inte längre ha med sig egen miniräknare till tentor. Detta är något skolan beslutat utan kårens vetskap och har inhandlat olika sortera miniräknare. Vi bestämde på mötet att SNFTM ska meddela om den nya regeln med miniräknare vid innan omtentaperiod i LV6.

§6 DP och cocktailpartyt Under förberedelserna inför cocktailpartyt blev det dåligt i kommunikation mellan DjungelPatrullen (DP) och SNFTM om städning och delande av köket. Erik hade möte med Amanda, Andreas och Martin (från DP) om problemet. De kom överrens om att ha bättre framförhållning och vara tydligare nästa gång.

§7 Föreningskvällen SNFTM ska vara på plats kl 17.00 9/4. Erik, Olle och Felix fixar interaktiv kursutvärdering.

§8 Kursnämnder Vi beslutar att Emelie får delegera ut när hon tycker det behövs någon från SNFTM på en kursnämnd.

§9 StatDat Statistisk databehandling (TMS150) (TM2 och TM3 läser kursen): Diskussion om kursens lärare och hur elever känner sig. Eftersom det är en masterskurs har SNFTM ingen utvärdering av kursen, vilket eventuellt borde implementeras. För den specifika kursen ska vi avvakta några veckor för att se hur den utvecklas och generellt ska kursutvärderingen av masterskurse kanske tas upp på Teknisk Matematiks programråd, eftersom man redan i årskurs två läser masterskurser.

§10 Verksamhetsplan Diskussion om verksamhetsplanen där vi försöker lista punkter vi vill ha med.

- Öka transparensen och lättöverskådligheten när det kommer till kursval.
- Förbättra systemet för kursutvärderingen.
- Se över TM's röda tråd.
- Utforska Masterenheten och få bättre bevakning/inblick.
- Undersöka samarbete med andra enheter i veckobladeriet (VBL).
- Utredda elitismen på F.

§11 Graduate physics day Ingen ny information. SNFTM bestämmer sig att hjälpa till med det vi kan.

- §12 Övriga
- **Räknestuga:** En räkneövningsledare har tackat nej. Jana tycker att SNFTM ska ha räknestuga. Diskussion om vad SNFTM tycker om räknestugan. Felix ska se om han kan hitta räkneövningsledare för att kunna dra igång det.

§13 Nästa möte Nästa möte blir tisdag den 18 september 12:00.

§14 Mötets avslutande Mötet avslutades av Erik Johansson kl. 13:06.

Erik Johansson
Ordförande

Ugné Miniotaité
Sekreterare

Olle Lexell
Justerare

En underskrift på denna sida avser hela protokollet.

Kontakta sekreteraren i SNFTM (snf.sekr@ftek.se) för kontroll eller övriga frågor.